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Fatsa Belediyesi’nin OSKİ ve Büyükşehir koordinesinde yaptığı hizmetlerle Geyikçeli mahallesi
altın tarihini yaşıyor.   Geyikçeli Mahallesi Muhtarı Burhan Çavlı  2 milyonluk yatırımla
kazandırdıkları su, beton yollar ve sathi asfalt çalışmaları ile mahallelerinin her geçen konforlu
bir yaşam merkezi haine geldiğini söyledi.   “CİDDİ ÇALIŞMALAR YAPTIK” Fatsa Belediyesi
Kırsal Hizmetler Müdürlüğü ekipleri tarafından Geyikçeli mahallesine 3 kilometre beton yol
yapıldığını belirterek, “Çocuk oyun gurubumuz yapıldı. OSKİ marifetiyle yaklaşık 2 miyon TL 
maliyetle mahallemize su kazandırdık. Geçen yıl yaklaşık 2.5 kilometre sathi kaplama asfalt 
çalışmamızı yaptık. 2023 yılı programları kapsamında da Fatsa Belediyesi Kırsal Hizmetler
tarafından yaklaşık 3.5 kilometre sathi kaplama asfalt çalışmamız hali hazırda devam ediyor. Bu
yıl içerisinde de inşallah 2.5 kilometrede beton yol çalışmamız olacak. Spor yatırımları
kapsamında da voleybol, basketbol ve halı saha çalışmaları devam ediyor.” dedi.
 “MAHALLEMİZİ DAHA KONFORLU BİR YAŞAM MERKEZİ HALİNE GETİRDİK”
Geyikçeli mahallesinin daha önceden 20 yıllık belediyelikle yönetildiğini ifade eden Muhtar
Çavlı, “Mallemiz Büyükşehir yasasıyla beldelikten düştü. Belediyecilik zamanından geriye kalan
şu süreçte yani belediyeyken 20 yılda almış olduğu hizmetleri biz 4 yılda aldık ve mahallemizi
günümüz şartlarında daha konforlu bir yaşam merkezi haline getirdik. Vatandaşımızın talebi
doğrultusunda biz de belediye, yerel yönetimler vatandaşa bu hizmetleri sunma zorunluluğu
hissederek bu bilinçle hareket ediyoruz. Daha konforlu yol ve sosyal yaşam alanları
oluşturmaya çalışıyoruz. Çok ciddi hizmetler, yatırımlar aldık. Pandemi şartlarında ciddi
yatırımlar aldık. 
İnşallah hizmetler bundan sonra da devam edecek. Ben Fatsa Belediye Başkanımız İbrahim
etem Kibar’a, OSKİ Genel Müdürlüğümüze ve Ordu Büyükşehir Belediyemize mahallemize ciddi
yatırımlara vesile oldukları şükranlarımı sunuyorum. Biz de muhtarlık olarak bu hizmetlre
öncülük etmekten halkımıza güzel hizmetler kavuşturmanın sevincini ve mutluluğunu
yaşıyoruz.” diye konuştu.
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